
Interpellation gällande acceptabelt
språkbruk

Vid ett antal tillfällen har Vänsterpartiet Nynäshamns representanter i kommunfullmäktige, utöver
att bli allmänt tillrättavisade i hur vi utövar vår demokratiska rätt att göra oss hörda vid
kommunfullmäktiges sammanträden och få klarhet i dess beslut, även fått tillsägelser för att vi
använder fel ton och ställer oacceptabla frågor.

Vi upplever naturligtvis att de frågor vi ställer, och den ton vi använder, är berättigade i vår roll
som förtroendevalda och oppositionsparti för att utkräva och belysa ansvar, och vi vill verkligen
inte missuppfatta de styrande partiernas reaktioner på dessa frågor som någon slags illa dold
härskarteknik för att undergräva detta arbete. Därav efterlyser vi riktlinjer som detaljerar hur vi
tillåts bedriva politik i enlighet med de styrande partiernas önskemål på god ton och acceptabla
frågor.

Vänsterpartiet Nynäshamn frågar därmed:

● Vilka riktlinjer gällande god ton, acceptabla frågor och ett gott demokratiskt utövande
anser kommunstyrelsens ordförande Marcus Svinhufvud vara eftersträvansvärda för
Nynäshamns förtroendevalda?
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